
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 683
Vil ministeren i forlængelse af ”Orienteringen om status vedrørende sagsbe-
handling af ordinær og ekstraordinær genoptagelse af fradrag for forbedrin-
ger”, jf. SAU alm. del – bilag 197, redegøre for den forventede tidsramme for
afviklingen af de i orienteringen omtalte sager om ejendomsvurdering? Hvilke
initiativer har ministeren taget for at få sagerne afviklet i henhold til den oprin-
delige tidsplan? Er det udtryk for en ordentlig retssikkerhed for skatteyderne,
når sagerne trækker længere ud end tidligere angivet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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